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From: 5.1.2e

Sent: Sun 4/3/2022 7:32:49 AM

Subject: RE: Feitenrelaas

Received: Sun 4/3/2022 7:32:49 AM

o-IKE
In reactie op je vraag het volgende. VWS heeft de afgelopen periode in principe de lijn gehanteerd om bij vragen over dit dossier

te verwijzen naar het onderzoek van Deloitte. Het is de intentie van VWS om dat ook te blijven doen en de uitkomsten van het

onderzoek af te wachten. Dan is er een hopelijk een compleet beeld van de feiten en kunnen conclusies getrokken worden.

Met vriendelijke groet,

5 8&.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobiel: [REC]

E-mail: SS ICI (© min vws.nl

Vn:IEEEERE 0: eil.com
Verzonden: zaterdag 2 april 2022 14:42

aan: INESECNN. @minvws.nl>

Onderwerp: Re: Feitenrelaas

Kan ik nog enige reactie verwachten voor het Kamerdebat vanuit het ministerie van VWS n.a.v. onderstaand WOB-

verzoek? Ik blijf hier persoonlijk toch wel een heel vervelende nasmaak bij houden.

https: /wobcovid19.rijksoverheid.nl/publicaties/5c58922e5bd44ble070b2e3d593564fd/

Met name doel ik op teksten rondom onze organisatie (die zou moeten ophouden te bestaan) en mij als persoon (zowel

persoonlijke kwalificaties als teksten als 'hoge omes' die op mij afgestuurd zouden moeten worden)? Ik hoor graag hoe

jullie dergelijke teksten zien met terugwerkende kracht.

Groet,

&
wo 23 mrt. 2022 om 15:35 schreef [| TNGIEEESEEJERE gmail.com>:

Vanochtend heb ik je proberen te bellen.

Graag ontvang 1k emge witleg van het mmisterie van VWS n.a.v. de berichtgeving vanochtend in de Volkskrant. Via het

bijbehorende WOB-verzoek lijkt er sprake te zijn van de doelbewuste ondermijning van onze organisatie Hulptroepen,
en manipulatie van mij als persoon in de gesprekken die ik met VWS en/of LCH voerde. Ik vind het tamelijk
ontluisterend allemaal. Graag hoor ik van jullie kant hoe e.e.a. gelezen moet worden.

Daarnaast begrijp ik dat de Tweede Kamer inmiddels om een feitenrelaas heeft gevraagd. Daartoe bied ik onze

ondersteuning aan bij het feitelijk correct opstellen van een feitenrelaas. De vorige keer op 1 juni 2021 dat dit gebeurde
is de Kamer (mogelijk niet doelbewust) verkeerd geinformeerd. Ik hoop dat dit niet nog een keer zal gebeuren. We
kunnen ook als jullie een feitenrelaas af hebben deze controleren op onjuistheden.
Hoor graag vanje.

Groet
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